
                                                                                                                          

                                        
 

 
 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 19 november 2019, de 
Beijerd, 16.00 uur 
Mededeling voor de vergadering op 17 december: we willen aanvangen om 15.30! 
 
 
Afwezig: Jack, Leendert 
 

1) Mededelingen bestuur 

Wijkplatforms: Nell blikt terug op de bijeenkomst waarin op de afgelopen periode nog eens is 

teruggekeken. Over het algemeen positieve blikken: er is gekeken naar welke projecten het 

beschikbare geld is gegaan (o.a. cursus reanimatie). Voor de Wijkraad Stadshart/Valkenberg 

blijft het zo dat we het volgen, maar niet deelnemen. 

Bijeenkomst namens kerngroep in Rijsbergen : Piet en Egbert hebben deze sessie 

bijgewoond, het was lekker druk. Na enige uitleg door onder andere Thijs van Mierlo van 

LSA, zijn we aan de slag gegaan met discussies over de plaats van Dorps- en wijkraden in de 

huidige tijd. Helaas slinkt in Breda het aantal gestaag en zijn we in de loop der jaren van zo’n 

25 Wijk- en Dorpsraden gezakt naar 19,18. De Wijkraad heeft besloten om lid te worden van 

LSA in kerngroep verband. Dat betekent eens in de 6 jaar € 50 aan abonnementsgeld storten! 

De uitkomsten overigens van de avond worden door Marlous (Zandberg) en John 

(Ulvenhout) nog bekeken en geanalyseerd.  Hiervoor is een werkgroep van meer dan 10 

belangstellenden ingesteld vanuit de wijkraden zelf, om te kijken naar positie van de raden 

en de mogelijkheden voor versterking. Later ontvangen we hier bericht over. 

Oostflank: Tonny heeft nog contact gehad met enige VvE’s die bij de presentatie van het VO 

aanwezig waren. Enkelen hebben middels een brief aan de Gemeente gereageerd, het 

wachten is op een nota van commentaar. Vooral het dubbele fietspad aan de zijde van het 

Valkenberg valt niet in de smaak! Tevens wil een aantal bewoners dat het project Oostflank 

verder wordt uitgebreid tot aan Oude Vest/Halstraat. 

Mobiliteit: Piet en Egbert hebben een uitvoerig gesprek gehad met Joost Kleinhaarhuis over 

tal van mobiliteitszaken, zoals het Valkenberg (inmiddels zijn daar de fietspadborden 

vervangen), de overeenkomst van Boaz met leveranciers in de binnenstad, plannen met de 

Annastraat, het ontwerp van het “Waterpleintje”, verkeersluwer maken van 

Houtmarkt/Markendaalseweg, etc. Er zijn veel mobiliteitszaken te bespreken, wat er toe 

heeft geleid dat de Wijkraad het onderwerp “Parkeren” uitbreidt tot Mobiliteit. De volgende 

keer zullen we met Joost o.a. spreken over de toegangsmogelijkheden tot het Stadshart voor 

bewoners. 
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Uitnodiging gebiedsprofielen. Er is een uitnodiging namens Gemeente Breda, Citymarketing, 

KHN en Ondernemersfonds om deel te nemen aan de discussie over gebiedsprofielen. Tonny, 

Nell en Piet gaan er heen. Noot: intussen is dit achter de rug, er waren behoorlijk wat 

deelnemers vanuit Retail, onroerend goed eigenaren en horeca. Goed dat we er bij waren, 

dan valt het woord “bewoners” ook nog een keer. In diverse groepen is er gesproken over 

gewenste) ontwikkelingen aan een 4tal plaatsen: Grote Markt, Boschstraat/Veemarktstraat, 

’t Sas en Breda algemeen. Goede gesprekken met toch wel reële gedachten vanuit de diverse 

groepen. Gemeente Breda maakt van alle meningen een compilatie en dan weer verder 

richting het “ontwikkelperspectief”. Dit “ontwikkelperspectief’ moet uiteindelijk aan gaan 

geven waar we met de binnenstad naar toe willen (denk aan aandacht voor de historie, wat 

is een gastvrije stad, wat betekent meer wonen in de binnenstad etc.) 

2) Nieuwe Mark partnerschap  

Al geruime tijd zijn we als Wijkraad betrokken bij het nadenken over de vergroening van de 

kades van de Nieuwe Mark (vanaf De Trapkes tot aan voormalig Villa Nova). Er is Europese 

subsidie aangevraagd en verkregen en ook daar hebben we aan meegewerkt. De Gemeente 

wil graag een partnerschap aangaan met een aantal partners: Universiteit Wageningen, 

Technische Universiteit Delft, Bomenkweker v.d. Berk, Milieuorganisaties en de Wijkraad. Op 

zich strekt dit tot eer, maar er zijn wat beren op de weg. Zo hebben Tonny en ik met de 

Gemeente besproken dat de Wijkraad géén kennis in huis heeft om bij dit illustere 

gezelschap aan te sluiten, de periode waarover het partnerschap gaat is 3 jaar (en hoe ziet de 

Wijkraad er dan uit?) en er komt een grote hoeveelheid werk in projectmatige zin op ons af. 

De Gemeente stelt voor dat we van het Europese geld een ZZP-er kunnen inhuren die het 

werk in de projectgroep voor ons doet. Vooralsnog is het bestuur niet akkoord, 5 december 

spreken we hier over en maken een definitieve keuze. 

3) Evenementennota evaluatie 

Er is met o.a. het Ondernemersfonds, KHN en wethouder Quaars diverse malen van 

gedachten gewisseld over zaken die bij het evenementenbeleid horen. We zijn het, samen 

met o.a. Horeca en Ondernemersfonds eens over een evenementennummer en het 

aanscherpen van de communicatie, voor andere aspecten (eindtijden) is het te kort dag om 

nu al een gezamenlijk standpunt te etaleren. We kijken nu naar het evt. aanpassen van de 

nota evenementen discussie en gaan daar later weer over in gesprek. Intussen proberen we 

ook met politieke partijen in gesprek te raken. BN de Stem heeft wat krenten uit de pap 

gehaald en daarover gepubliceerd (Snollebollekes, Sint Nicolaas). Ons verhaal is duidelijk en 

te lezen op de website. Wij zullen in de komende periode meer publiceren over onze 

gedachten op dit onderwerp. 

4) Catharinastraat 

Op het moment van vergadering was nog niet bekend wat de status is van het kraakpand. Er 

was kennelijk nog niets door de Gemeente in gang gezet om de rust in de straat te laten 

terugkeren. Bewoners hebben nu zelf het initiatief genomen maar zijn behoorlijk 

teleurgesteld over het resultaat van het hoger beroep, de krakers mogen blijven zitten.  

5) Parkeren voor vergunningshouders  

Van bewoners uit de omgeving van de Adriaan van Bergenstraat EN vanuit de Kaatsbaan zijn 

klachten gekomen over het niet kunnen parkeren in het vergunningsgebied: er zijn te weinig 

vrije plekken, die bovendien door eenieder bezet kunnen worden. We hebben hier 

wethouder Bos over aangeschreven en zij heeft op haar beurt Henk van der Corput opdracht 



gegeven de zaak te inventariseren. Wij zullen contact op nemen met Henk van der Corput 

om na te gaan wat hier gaat gebeuren. 

6) Portefeuille-indeling, 

Naast Jack Heerschap zal ook Nell Tromp zich met het Valkenberg gaan bezig houden. In het 

nieuwe jaar zullen we een programma voor dit park opstellen (T-Huis, dealen, veiligheid, 

ganzen, evenementen etc.) Verder is de portefeuille parkeren omgedoopt tot verkeer en 

mobiliteit. 

7) In gesprek met de Wijkraad  

De eerste bijeenkomst zullen we plannen in januari, december was de bedoeling, maar door 

alle drukte redden we dat niet. Piet neemt het voortouw. 

8) Waterspeelplekken 

Tonny heeft de gesprekken hierover gevoerd; de Gemeente kan subsidie krijgen voor het 

realiseren van waterspeelplekken. Die zouden dan in het centrum (Stadshart?) moeten 

komen. We hebben diverse locaties bekeken en de + en - punten van die locaties 

besproken. De gemeente informeert ons later over de beste opties. 

9) Data voor 2020: 21 januari, 18 februari, 17 maart, 21 april, 19 mei, 16 juni, 21 juli, 18 

augustus, 15 september, 19 oktober, 16 november, 21 december. Data zijn vastgesteld. 

 

 

Vergaderschema 2019 

 

Besloten of met gasten:  15 januari, 19 februari, 19 maart, 16 april, 28 mei, 18 juni, 16 

juli, 20 augustus, 17 september, 15 oktober, 19 november, 17 

december 

Themavergaderingen: 20 november 

In gesprek met de Wijkraad: januari 2020 

 


